
1. schůzka EKOTÝMU 11. 11. 2015 

 

Kdo byl na schůzce: 
Rodiče: Napolitano, Dvořákovi, Divišovi, Lajdorfovi, Horákovi, Divišovi, Skácelovi, 

  Novákovi 

Učitelky: Penková, Urbášková, Kubíčková 

Provozní zaměstnanci školy, školní jídelny: Vysoudilová, Brostíková 

 

Cíle: 

 
1. Představení programu Ekoškolka, rozdělení rolí 

2. Představení 7 kroků v Ekoškolce 

3. Výběr ze čtyř témat, kterým se budeme letos věnovat- hlasování 

4. Plánování ANALÝZY- otázky 

5. Plánování druhé schůzky 

 

 

 

Co budeme dělat Výstup/ úkoly Kdo/kdy 

Výběr témat pro školní rok 
Nakreslení piktogramů, 

hlasování 

Všichni, na 1. schůzce  

Eko-týmu 

 

Analýza na zvolené téma Výběr otázek k analýze 
Urbášková, Kubíčková 

          Do konce listopadu 

Analýza na zvolené téma 
Zjištění a vypracování na dané 

otázky 

Děti z EKOtýmu s rodiči 

První polovina prosince 

Naplánování druhé schůzky Domluvit se na volném termínu 
Všichni 

V průběhu února 

 

 

Co se nám povedlo: 
Získat dobrovolné rodiče pro spolupráci v programu. 

Vzbudit zvědavost jak na tom naše mateřská škola doopravdy je. 

Vybrat si téma, kterému se budeme tento rok věnovat- JÍDLO. 

 

Co se nám nepovedlo: 
Nedostatek času pro všechny připomínky rodičů. 

 

 

 

 



 


